
PROTOKOLL
vid sammanträde i Djurgårdens Idrottsförenings Överstyrelse 
på Stadion den juni 1951.

Närvarande: Larson, Rinman, Liliequist samt under sam
manträdets senare del Dunér.

§ 1. Ordf. öppnade sammanträdet.
§ 2. Gavs företräde åt fotbollssektionens ordf. Hans Garpe, som 

orienterade om det italienska proffslandslagets tre matcher 
i Sverige i Djurgårdens regi. Som troliga matchdagar nämndes 
4/7 i Stockholm, 6/7 i Norrköping och 10/7 i Göteborg.

§ 3. Bordtennissektionens skuld till Sthlms Bt-förbund för hyra i 
GCI konstaterades inte kunna betalas av sektionen, varför det 
beslöts att beloppet skulle inbetalas av DIF för senare re
glerande med sektionen. Begärd garanti för bordtennislagets 
start i div. I skulle lämnas till Svenska Bordtennisförbundet.

§ 4. Bordtennissektionens begäran om anslag med kr. 1.650 för kom
mande verksamhetsår kunde inte bifallas utan beslöts att med
dela sektionen, att något anslag ej kunde påräknas. Samma med
delande skulle tillställas övriga sektioner.

§ 5. Rinman redogjorde för vissa ekonomiska problem med skidsek
tionen.

§ 6. Liliequist redogjorde för sin kontakt med H. Edqvist i fråga 
om den planerade sportexpon hos Ostermans. Edqvist var in
tresserad och ansåg att projektet skulle att gnomföra i en 
for DIF behaglig ekonomisk regi.

§ 7. Avslutades sammanträdet.


